
Στην 22.1.2022 η Πρόεδρος της ΠΟΕ -ΔΟΥ κ. Υφαντή έδωσε συνέντευξη στον σταθμό REAL FM στον δημοσιογράφο κ. Παπαγιάννη και αναφέρθηκε στα θέματα του κλάδου .  Ακολουθεί το ηχητικό  .
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http://www.poedoy.gr/fe/video_ifanti/ixos1.mp3

